



## Protokoll styrelsemöte S12 2021-04-27

<b>Närvaro:</b>	Kaspian Jakobsson	Ordförande
	Josefin Wetterstrand	Vice Ordförande
	Joel Bäcker	Skattmästare
	David Ekblad	Studierådsordförande
	David Jobrant	Informationsansvarig
	Love Barany	Cafémästare
	Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
	Hannes Östergren	Källarmästare
	Sean Jentz	Aktivitetsansvarig
	Marie Ask Uggla	Sexmästare
	Linus Åbrink	Øverphøs
	Fred Nordell	Revisor
	Anna Qvil	Revisor
	Martin Andersson-Plyming	Kårkontakt TLTH
	Albin Sverresson	
	Rasmus Göransson	

- §1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan 12:17.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Albin Sverresson
  - Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Joel Bäcker till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S11 2021-04-20
- §7 Information från kåren Det är Sustainability Week nästa vecka, de olika eventen kommer att läggas upp på följande facebook-event: <https://fb.me/e/2f3P2adfU>
- Koordinatorsrekryteringen för ARKAD är igång, och mer info kan hittas på vår Facebook-sida och hemsida: <https://www.facebook.com/TLTH.ARKAD> respektive [arkadtlth.se](https://www.facebook.com/TLTH.ARKAD).
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.



- §9 Information från kollegierna Victor Winkelmann berättade att de hade haft ett till möte där de diskuterade Bonsai. Det kommer vara upp till varje sektion att välja hur man vill göra. Styrelsen kommer diskutera det här utförligare under ett senare tillfälle.
- Sean Jentz berättade att utEDischot verkar få hjälp av K-arna, varpå namnet utEDisKot föreslogs.
- Kaspian Jakobsson berättade att han hade haft en KO-lunch. Där hade de pratat om lärare och mottagligheten för feedback. Sedan hade de även diskuterat den digitala verksamheten i framtiden och de vill kolla på möjligheter att erbjuda digitala komplement till utbildningen. Slutligen hade de pratat om nollningen då de vill ha ett starkt samarbete.
- §10 Ekonomisk status Joel Bäcker har betalat lite fakturor och en löst en transaktion från 2019 som hade strulat.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Covid-19 Josefin Wetterstrand lyfte att hon som sekreterare för VTM samt talmannen Oskar Ström önskar att få sitta i iDét under mötet.
- Mötet **beslöt** att godkänna hennes förfrågan.
- Rasmus Göransson berättade att Parantesen har drabbats av intressanta åtgärder. Under valborg är det bestämt att det kommer det vara väktare på plats, att alla som inte bor där är förbjudna från platsen samt att alla som bor där ska ha på sig armband som visar att de får vara där.
- §13 Omvärldsbevakning Joel Bäcker berättade att de den här veckan ska släppa datumen för karnevalen. Eller idag. Eller för 10 minuter sedan. Det verkade som att det blir 20-22 maj 2022.
- §14 Sektionstack Kaspian Jakobsson tog upp frågan kring sektionstack och nämnde att det kan vara bra att fundera på. Det blev en diskussion gällande om det borde vara ett event som är på plats utomhus eller digitalt.
- §15 Möte med staben Kaspian Jakobsson lyfte att det vore bra att boka in ett möte med staben innan nollningen, förslagsvis i maj eller juni.
- §16 Stadfästade av valberedning Sean Jentz presenterade den tänkta valberedningen för Sångförman och Karnevalsansvarig. Den uppfyller kraven enligt *Policy*



för val. Den tänkta valberedningen var:

- Sean Jentz
- Fredrik Voigt
- Emmy Edfors
- Victor Mattsson

Mötet **beslöt** att godkänna valberedningen.

§17 Meddelanden

Inga meddelanden.

§18 Övrigt

Marie Ask Ugglan undrade om köket kan få laga mat till en pub den 11/5 samt en sittning 21/5.

Mötet **beslöt** att godkänna hennes förfrågan.

Rasmus Göransson frågade om hur det går med sakerna som Arkivet har hittat.

Victor Winkelmann undrade om han hade varit tillräckligt transparent med informationen gällande budgetavsteg för nollningsväskorna. Det borde vara lugnt eftersom det tas upp på VT.M.

David Jobrant lyfte att det har blivit många korta deadlines för artisterna och undrade därför om någon vet redan nu ett arbete som kommer behövas till nästa vecka.

§19 Veckans pickle

Först gav Love Barany en uppdatering om vindruvorna från förra veckan. De hade en starkare picklad-smak jämfört med förra veckan.

Sedan presenterade han picklad fänkål. Det var bland annat fänkål, apelsin, vinäger, stjärnanis och myyycket svartpeppar i. Väldigt god! Smakar sött och lakrits. Kan funka som alternativ istället för balsamico (åtminstone på en tomat- och mozzarella macka).

§20 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:04.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Josefin Wetterstrand  
Vice Ordförande

Kaspian Jakobsson  
Ordförande

Joel Bäcker  
Skattmästare